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EPOLÍTICAAEL CAP HA D’ACABAR DE PERFILAR ELS SALARIS MINISTERIALS
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El cap de Govern, Jaume Bartu-
meu, va assegurar ahir que la cre-
ació de la secretaria d’Estat per a
la reforma de l’administració i la
promoció de la societat del co-
neixement té com a objectiu úl-
tim “optimitzar recursos”. Bartu-
meu va assegurar que aquest
departament ha de contribuir, re-
alment, a reduir les despeses. Se-
rà una àrea “transversal” amb la
qual “reorganitzarem des de la
funció pública fins a les noves
tecnologies”. També dependrà de
l’esmentat departament el man-
teniment de tots els edificis go-
vernamentals, que fins ara era
una tasca que tenia encomanada
cada ministeri.

Aquesta secretaria d’Estat, que
ha de venir a modernitzar i agilit-
zar l’administració, serà liderada
per l’expert informàtic Alfons Mi-
ralles. El nomenament de Mira-
lles i el del secretari general del
Govern, Alexandre Cucurella,
van ser publicats ahir al Butlletí
Oficial del Principat (BOPA). Els
dos responsables governamen-
tals prendran possessió formal
del càrrec aquesta tarda. El ma-
teix butlletí també va publicar el
cessament de la cap de protocol
Roser Suñé. Encara que no s’ha
publicat qui en serà el relleu, sí
que internament s’ha comunicat

que l’escollida és Sònia Casta-
nyer, fins ara tècnica del departa-
ment. Bartumeu i els ministres
han d’anar definint, entre les
dues properes reunions del con-
sell de ministres, els escalafons

immediatament inferiors als de
ministre. Secretaries d’Estat i les
direccions fonamentals que no
tinguin secretaris per sobre.

També durant la propera sessió
del Govern es preveu que s’aprovi

la graella salarial destinada als
càrrecs polítics. Bartumeu ja va
anunciar que hi hauria una reta-
llada. El cap de Govern va asse-
gurar ahir, en declaracions al Dia-
ri, que té una primera idea de

graella dibuixada, però que l’ha
d’acabar de perfilar. En qualsevol
cas, va assegurar que la reducció
salarial serà “de dos dígits” per-
centuals, sense concretar cap da-
da més.
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Bartumeu activa la reorganització de
l’administració de forma transversal
El nou executiu aprova la constitució d’una secretaria d’Estat que té com a objectiu fonamental optimitzar
recursosSEl responsable del departament i el secretari general del Govern prenen possessió avui del càrrec
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Un cicle de l’EFA
tracta de com
afrontar el repte
de la continuïtat
generacional
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La majoria dels comitès locals
del PS estan en desacord amb
els coreligionaris de Canillo, i
entenen que la formació de l’e-
xecutiu per part del cap de Go-
vern, Jaume Bartumeu, ha fun-
cionat “de la manera correcta”.
L’espiral de crítiques proce-
dents de la parròquia canillenca
la va iniciar el coordinador del
comitè local, Gerard Bàrcia, que
va presentar la dimissió per en-

tendre que “no havia trobat el fil
conductor del que s’estava fent”.

La consellera socialdemòcra-
ta Bibiana Rossa va mostrar-se
d’acord amb els arguments ex-
pressats per Bàrcia. En una en-
trevista a Andorra 7 Ràdio, va
lamentar que hi hagués hagut
“un tall total” en la comunica-
ció amb els coordinadors dels
comitès. També va posar en re-
lleu que persones com el con-
seller canillenc havien fet “un
esforç importantíssim” que
semblava haver-se oblidat “des

de l’endemà de les eleccions”.
Però la majoria de comitès lo-
cals es van alinear amb el líder
de l’executiu. Així, per exemple,
des d’Escaldes, el coordinador
Alexis Estopiñán va explicar
que “era important treballar
amb professionalitat i silenci”, i
va afegir-hi que s’havia de con-
vertir en la “nova cultura del
partit, a poc a poc”. “Si algú s’ha
pogut sentir menyspreat per
aquest motiu és que no ha valo-
rat aquesta tasca”, va sentenciar.
En aquest mateix sentit, el coor-

dinador del PS a la Massana,
Toni Invernón, va manifestar
que “considerem que és normal
que un procés com aquest es
faci amb confidencialitat”. Con-
tràriament, des de Sant Julià de
Lòria, Rossend Areny assenya-
lava que “la comunicació ha es-
tat molt fluïda en tot moment”.

L’únic comitè que va expres-
sar algun dubte va ser el d’En-
camp. Però cal assenyalar que a
partir de dissabte vinent serà
David Ríos, en substitució de
Pere Canals, qui el coordini.

Els comitès del PS reproven Bàrcia i contradiuen Rossa
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